
 

Fra: Marlene Kristina Berg Ditlevsen [mailto:mkd@odense.dk] På vegne af Peter Rahbæk Juel 

Sendt: 9. november 2018 13:52 

Til: Charlotte Roel Andersen <Charlotte.Roel.Andersen@ft.dk> 

Cc: Tore Frydensbjerg Vilhelmsen <tovi@odense.dk> 

Emne: Opfølgning på foretræde for Energiudvalg den 1/11-18 

 

Kære Energi-, Forsynings- og Klimaudvalg 

 

Endnu en gang tak for muligheden for at foretræde for Energiudvalget og for de gode spørgsmål, vi fik i 

forbindelse hermed. Vi har noteret, at ministeren er blevet bedt om at kommentere på vores materiale, og 

afventer med stor interesse ministeren bemærkninger. 

 

I forlængelse af vores foretræde i torsdags, fremsendes hermed det af Bjarne Laustsen efterspurgte notat, 

hvori der redegøres for, hvilke specifikke bestemmelser, der skal ændres, hvis vi skal komme i mål med 

vores ønsker for udfasning af kul allerede i 2025. 

 

Måtte udvalget have spørgsmål til notatet, står vi selvfølgelig til rådighed. 

 

 

Venlig hilsen 

 

 

Peter Rahbæk Juel 

Borgmester 

 

Odense Kommune 

Rådhuset, Flakhaven 2 

5000  Odense C 

tlf.: 6551 1000 

e-mail: peterrj@odense.dk 

www.odense.dk 
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